

華語文能力測驗報名辦法

1. 考試日期：2015 年 2 月 7 日上午 9：00-11:00；11:30-13:30。
2. 考試地點：威爾斯國際學校 On Nut 校區 315 和 217 教室。
3. 報名日期及地點：自即日起至 1 月 7 日止 / 威爾斯國際學校 On Nut 校區
週一至週五 08:00-16:00 / 週六 8:00-12:00 。
4. 繳費方式：900฿/人。請直接到本校 On-Nut 校區報名或匯款至 Krung Thai Bangkok, Wells International School, Account No. 048-1-35143-4
完成繳費後，請填妥報名表及攜帶匯款單至學校完成報名並領取收據。
5. 因電腦設備有限，最多接受 90 名考生報名，額滿為止。
6. 請攜帶 2 吋”彩色照片一張，護照或身份證正、影印本各一份，正本當場驗後歸還。
7. 聯絡人：林老師 電話：091-8839081 / lin.k@wells-school.com
Ms. Snow 電話：02-6625980-2 / 089-168-5097 / snow@wells-school.com
韋小姐 電話：02-6700200 / mingzhu.tw@gmail.com

Registration for the Test of Chinese as a Foreign Language (TOCFL)

1. Time: February 7th, 2015, from 9:00 a.m.-11:00 a.m. and 11:30 a.m.-13:30 p.m.
2. Location: Wells International School (On Nut Campus) Room 315 and 217
3. Registration Time and Place: From now until January 7th.
On Nut Campus : Monday - Friday 08:00 a.m-16:00 p.m
Saturday 08:00 a.m-12:00 p.m.
4. Ways of Payment: 900฿ per person. Can make remittance to :
「 Krung Thai Bank, Wells International School, Account No. 048-1-35143-4 」
Please bring the payment slip and filled registration form to school in order to accomplish registration and get the receipt.
5. Due to the capacity of this test, only 90 people will be accepted to register on the basis of first come, first served.
6. Please bring a 2” color photo and a copy of your passport or ID. Please bring the original passport or ID for verification and the original one will be returned right away.
7. Coordinator: Mr. Lin Tel: 091-8839081 / E-mail: lin.k@wells-school.com
Ms. Snow Tel: 02-6625980-2 / E-mail: snow@wells-school.com
Ms. Wei Tel: 02-6700200 / E-mail: mingzhu.tw@gmail.com